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Jõhvi 
kontserdimaja
(SA Eesti 
Kontsert, avati 
2005.a.)

eestikontsert.ee

SA Eesti Kontsert  - Jõhvi kontserdimaja. 
Projekt oli riigi, erasektori ja KOV 
koostööprojekt. Tänaseks 16. hooaeg. 

 Eesti ainus rahvusvaheline Jõhvi 
balletifestival (13.aastat) ja 7 linna 
muusikafestivali peakorraldaja 
(traditsioon 23.aastat).

 Kino Amadeus (ainus keskregiooni
kinopunkt 15.aastat)

 On olnud 16.aastat üks suurimaid noorte 
tööandjaid maakonna keskregoonis. Nii 
mõnedki neist noortest on pöördunud 
tagasi maakonda, sest neil oli koolis 
õppimise ajal siin põnev toimetada. 

 Foto: Ajalooline kohtumine Arvo Pärt ja 
Nacho Duato Jõhvis, 2012.a.



Jõhvi 
kontserdimaja
(SA Eesti 
Kontsert, avati 
2005.a.)

eestikontsert.ee

"Ma arvan, et tähtede seis on selline või on see juhus, et me just sel 
päeval oleme oma kontserdiga teie suurepärases kontserdisaalis. Ma olen 
väga rõõmus, et teie linnal on selline kontserdisaal. Paljud suurlinnadki ei 
saa kiidelda sellise saaliga," rääkis Gintaras Rinkevičius, JKM hooaja 
avakontsert 2012.a.

*  Oleme tootnud koos ERR-i ja erakanalitega  teleotsepilti. Toimunud 
erinevad otseülekanded, nt Eesti Vabariigi aastapäeva pidustused 
(2009. ja 2015.) ning Aasta Õpetajate Gala (2016.a. ja 2019.a.)

 Elukeskkonna rikastaja – meie publiku tagasiside: „meil pole olnud siit 
põhjust siit ära kolida, sest siin toimub ka midagi toredat.“ Jelena 
(35.a.), JKM 10.sünnipäev

 Oleme saanud maakonnas korraldada suuri kultuurisündmuseid, sest 
meil on VÄGA erakordsed ja pikaajalised toetajad erasektorist – VKG 
ja NPM Silmet, Audes.   Tänan Teid südamest!



Jõhvi kontserdimaja hooaja avakontsert 2012.a. NOVOSIBIRSKI 
SÜMFOONIAORKESTER Solist Lukas Geniušas (klaver), Dirigent Gintaras
Rinkevičius

"Ma arvan, et tähtede seis on selline või on see juhus, et me just sel päeval 
oleme oma kontserdiga teie suurepärases kontserdisaalis. Ma olen väga 
rõõmus, et teie linnal on selline kontserdisaal. Paljud suurlinnadki ei saa 
kiidelda sellise saaliga," rääkis Gintaras Rinkevičius, JKM hooaja 
avakontsert 2012.a.



Viru Filmifond
(asutatud 
2013.a., SA 
IVEK)

virufilmifond.ee

 Tänased partnerid: Toila, Narva, Alutaguse, Jõhvi, Sillamäe,  
Lüganuse, Kohtla-Järve, NPM Silmet + Ida-Viru programm (MKM).

 Mitu filmi on toodetud Ida-Virumaal? Üle 20 erineva produktsiooni 
(Filmid „02“, „Apteeker Melchior“, „Erik Kivisüda“)  Filmide 
tootmine maakonnas, Kaljo Kiisk

 Mida vajab filmisektor tootmine?  Puudus on filmide 
taustajõududest /below the line service/ - tehnikud, ehitajad, 
õmblejad, järeltöötlus.

 Filmitööstus on eksport. Rahvusvaheliselt kasvav sektor. NT. 
Netflix investeeris oma Euroopa tootmisse 11 miljardit eurot.

 Filmitööstuse valem (EFI-lt): 1 euro toob tagasi 7 eurot.

 „Filmitootmisse sattumine on muutnud minu elu!“,  

Serafima ( 24.a.), Narva

* Regiooni maine muutus – filmitegijad on avastamas Ida-Virumaad



Filmi „Erik 
Kivisüda“ võtted 
2020.a. Toila 
rannas. Rez. 
Ilmar Raag. 
Prod. Riina 
Sildos. 
Võttegrupp EST-
Luxemburg-
Ukraina



Maakonna
kultuurielu
2026.a.

 Kreenholmi kultuurikvartal

 Toimub maakonna loomemajandusklastri arendamine

 Avatud on Jõhvi ettevõtlusinkubaator 2023 (sh loomemajandus)

 Toimuvad rahvusvahelised filmivõtted

 Narva teeb ettevalmistusi Euroopa Kultuuripealinnaks 2036

 …. JA maakonnas on uus kontsertklaver (ca 150 000.- eurot)

Meil elavad siin inimesed, kes 

 ise loovad kultuuri ja on osa laiemast kultuuri- ja loomemajanduse 
valdkonnast Eestis ja Euroopas;

 ise osalevad aktiivselt kultuurielus, juhendajatena, harrastajatena ja 
publikuna;

 toetavad kultuuri- ja kultuurisündmuseid.


